
 

 
ROMÂNIA  

JUDEŢUL ARGEŞ 
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI MIOARELE  

 

 
Nr:  5630/27.11.2023     

 
PROCES VERBAL 

 

      Incheiat astăzi 27.11.2023,    în şedinţa ordinară   a Consiliului local al comunei Mioarele 

, convocat în conformitate cu prevederile art.133, alin.2 din Ordonanţa de Urgenţă a 

Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

prin Dispoziţia primarului nr 142/21.11.2023 .     
       In urma prezentei  facuta de doamna secretar Balan Raluca Ana   la şedinţă participă  11 

consilieri din cei 11 consilieri locali în funcţie.  
     In conformitate cu art 134 alin 5 , literele a' si a ² din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului 

nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările 

ulterioare  (ORDONANŢĂ DE URGENŢĂ nr. 61 din 30 aprilie 2020) 
 3. La articolul 137, alineatul (1) se modifică şi va avea următorul cuprins: 

"(1) Şedinţele consiliului local se desfăşoară legal în prezenţa majorităţii consilierilor locali în 

funcţie. Se consideră prezenţi la şedinţă şi consilierii locali care participă prin utilizarea 
oricăror mijloace electronice.", la sedinta  participarea este  on line  prin mijloace 

electronice ( camera audio video a grupului de watts- up  a Consiliului local Mioarele ) , 
 

La şedinţă mai participă: -domnul Sucu Gheorghe  –primarul comunei Mioarele   , doamna 

Balan Raluca Ana – secretarul general al comunei Mioarele si  domnul contabil Sucu 
Razvan  
Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion   citeste ordinea de zi  
    1.   Aprobarea proceselor verbale ale ședințelor  anterioare a  Consiliului Local al 
comunei Mioarele ,jud Arges   
   2. Proiect de hotarare   privind rectificarea bugetara a bugetului de venituri si 
cheltuieli al comunei Mioarele  
                                                                                Inițiator : Primarul comunei Mioarele  

   3. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizarii  organigramei si a statului de 
functii al  Consiliului local si al aparatului de specialitate  al  primarului comunei 
Mioarele  

                                                                       Inițiator : Primarul comunei Mioarele  

    5. Se suplimenteaza ordinea de zi cu un proiect  

1.        Proiect de hotărâre privind  acordarea  cheltuielilor cu transportul  pentru 
cadrele didactice  ale Scolii  gimnaziale Nr. 1  Mioarele  care fac naveta de la locul de 
domiciliu la locul de munca pentru lunile: septembrie , octombrie  2023  
                                                                            Inițiator : Primarul comunei Mioarele  

 

 Se supune la vot ordinea de zi suplimentata  

Se voteaza in unanimitate ordinea de zi suplimentata  



Trecem la punctul 1   
  1. Aprobarea proceselor verbale ale ședințelor  anterioare a  Consiliului Local al comunei 
Mioarele ,jud Arges   
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Se voteaza pe rand fiecare proces verbal in unanimitate  
Se trece la punctul 2 
  2. Proiect de hotărâre privind aprobarea privind rectificarea bugetara a bugetului de 
venituri si cheltuieli al comunei Mioarele  
                                                                                         Initiator: Primar ,Sucu Gheorghe  

Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion  Sa dam cuvantul domnulu contabil sa ne explice 

despre ce este vorba .. 

Domnul contabil Sucu Razvan  In primul rand este vorba de adresa pe care am primit o de 

la Consiliul Judetean , unde ni se comunica  diminuarea cu suma de 13000 lei , bani , suma 

retrasa in trimestrul IV 2023 , adresa pe care o aveti ? 

Doamna secretar  Sigur ! O au pe grup !Am pus toate materialele .. 

Domnul contabil Sucu Razvan Da si ..n avem bani sa platim curentul , apa si ARA  

sistemul informatic , nu ne ajung banii sa platim facturile  si luam din capitolele unde avem 

bani si ii mutam practic in capitolele de unde urmeaza sa facem  plata facturilor . In cadrul 

aceluiasi capitol bugetar ! 

Domnul presedinte Zipis Ion Am inteles ! Ii mutati dintr un loc in altul ..Daca mai sunt 

discutii .. 

Nemaifiind discutii se supune la vot si se voteaza HOTARAREA NR 57 cu 11 voturi 
pentru  
  Se trece la punctul 3 
   3. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizarii  organigramei si a statului de 
functii al  Consiliului local si al aparatului de specialitate  al  primarului comunei Mioarele 
Domnul presedinte Zipis Ion Doamna secretar daca vreti sa ne explicati ..eu am inteles e 

vorba de o corelatie intre denumiri. 

Doamna secretar Da! Am primit o adresa de la A.N.F.P. , prin care ni se aduce la cunostinta 

faptul ca intre baza de date a ANFP -ului , organigrama noastra si statul de functii exista 

neconcordante .,. In ce sens ? In baza de date a fost  trecut Compartimentul de Implementare 

proiecte – achizitii publice- urbanism , la noi in organigrama si statul de functii este trecut 

Achizitii publice- implementare proiecte -urbanism ...deci , modificarea este una de forma .. 

La fel si la Compartimentul Asistenta sociala – stare civila ..la noi e invers ..De asemenea ne 

au cerut statul de functii nominal , la noi statul este doar pe functii , cam astea sunt 

modificarile . In urma altei adrese ANFP ,undeva prin luna a 4 a  cand ne au cerut infiintarea 

unor structuri de Relatii cu publicul si Resurse umane – noi fiind putini , primarie  mica , nu 

avem cum sa facem compartimente distincte si am alipit la cele existente Compartimentului 

Registrul agricol si fond funciar i am alipit relatii cu publicul si Compartimentului 

Contabilitate – taxe si impozite i am alipit Resursele umane ..acolo nu sunt probleme , pentru 

ca am actualizat . 

 Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion Daca mai sunt discutii ? Lucrurile sunt clare .. 

Domnul consilier Postoaca   De ce  Fintoiu e trecut cu paza obsteasca ! 

Doamna secretar   Pentru ca l am gasit in REVISAL , prinzator de caini , - noi n avem nici 

serviciu , nici caini ! 

Domnul consilier Postoaca  Dar nici paznic nu e bine ! 

Doamna secretar  Pana la urma e muncitor necalificat , noi n avem serviciu de paza , ne am 

gandit ca e mai bine asa , ei oricum fac de toate , o sa caut un alt cod CAEN ..o sa ne gandim 



la urmatoarea modificare a organigramei ..N am facut acum modificarile decat pentru 

functionarii publici , astea erau facute de dinainte din luna a 4 a cand s au facut modificarile 

pe compartimente . Ne am gandit ca suna mult mai bine decat prinzator de caini si ne trebuie 

si un om incadrat pe paza . 

Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion  Am inteles , daca nu mai sunt discutii , supunem 

la vot ! 

Se voteaza HOTARAREA NR 58  cu 11 voturi pentru  
Se trece la punctul 4 
  4.    Proiect de hotărâre privind  acordarea  cheltuielilor cu transportul  pentru cadrele 
didactice  ale Scolii  gimnaziale Nr. 1  Mioarele  care fac naveta de la locul de domiciliu la 
locul de munca pentru lunile: septembrie , octombrie  2023  
Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion Aici lucrurile sunt clare , e un drept al lor ..e vorba 

de decontarea cheltuielilor cu naveta pe lunile septembrie , octombrie 2023 . Despre ce suma 

este vorba ? 

Domnul contabil Sucu Razvan In luna septembrie -611 lei si in luna octombrie 680 lei  

Nemaifiind discutii se voteaza HOTARAREA NR 59  cu 11 voturi pentru  
Se trece la ultimul punct  
Diverse  
Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion Aici avem o problema ..si anume ce facem anul 

acesta cu cadourile de Craciun pentru copii .. 

Domnul primar  Stiti ca nu mai avem voie , din cauza legii austeritatii sa dam bani din 

bugetul local cum am facut anul trecut dar ..vor veni copiii de la scoala sa ne colinde si ar fi 

frumos sa avem si noi acolo ceva sa le dam .. 
Domnul viceprimar Iosif Ion Sa strangem bani !Dam fiecare cate 200 lei ..tot 30 de copii 

mai sunt la scoala .. 

Domnul consilier Dobrin  Eu sunt de acord daca dam si la copiii de la Suslanesti ! 

Domnul primar Bineinteles ca dam ! Si anul trecut am dat , nu se pune problema  ! 

Strangem si noi , angajatii din primarie ,cum am facut anul trecut ca nici anul trecut nu s au 

ajuns banii de la buget  si am mai pus noi  si vedem cum procedam sa dam la toti ! 

Domnul consilier Postoaca Eu nu sunt de acord ! Anul trecut au luat cadouri si angajatii din 

primarie , eu nu dau bani pentru ei ! 

Doamna secretara Au luat doar cei care au copii mici acasa ...dar noi am contribuit cu totii 

si cei care n au copii mici ..deci mi se pare normal sa ia! 

Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion Deci cum facem , votam ..cine este pentru 

strangerea banilor .. 

Domnul viceprimar Eu cred ca e de acord toata lumea , sunt copiii nostri.. 

Domnul presedinte de sedinta  Zipis Ion Bine , atunci ..strangeti banii aici la primarie ,ar 

cam trebui sa incepem  .... 

Nemaifiind discutii se declara sedinta inchisa la ora  11,40 . 

Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal 

Presedinte de sedinta                                                               Secretar general comuna 

Zipis Ion                                                                               Balan Raluca Ana  
 


